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 Protokół nr 107/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 8 czerwca 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 106/2017. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński, A. Stajszczak. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 105/2017, 

106/2017. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – Dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek z gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Kłosowski poinformował, że zgoda na dysponowanie nieruchomością niezbędna jest do 

rozpoczęcia prac związanych z przebudową drogi gminnej Łąkorz – Wichertowo. 

 

Wniosek z gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2017. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Kłosowski poinformował, że do planu robót ZDP dodaje się następujące zadania: 

- przebudowa drogi powiatowej Nr 1254N Tuszewo – Truszczyny – Dębień na odcinku 

Zwiniarz – granica powiatu. Koszt szacunkowy 400 000 zł, w tym deklarowana pomoc 

finansowa Gminy Rybno 100 000 zł i deklarowana pomoc finansowa Gminy Grodziczno 

130 000 zł, 

- budowa drogi powiatowej Nr 1273N Ostrowite - gr. woj. (Górale). Wykonanie 

dokumentacji technicznej – szacunkowy koszt 100 000 zł, z czego wydatki planowane na rok 

2017 to 30 000 zł, wydatki planowane na rok 2018 to 70 000 zł, 

- przebudowa skrzyżowania drogi powiatowej Nr 1337N Boleszyn – gr. woj.(Wielkie Leźno) 

z droga gminną 183015N Sugajno (gr. gminy) – Boleszyn w miejscowości Boleszyn. Koszt 

szacunkowy 12 000 zł, w tym pomoc finansowa Gminy Grodziczno 12 000 zł. 

P. Kłosowski dodał, że jeżeli chodzi o przebudowę drogi powiatowej Nr 1254N Tuszewo – 

Truszczyny – Dębień na odcinku Zwiniarz – granica powiatu, to uchwała w sprawie pomocy 

finansowej dla powiatu została podjęta przez Gminę Rybno oraz został ogłoszony przetarg na 

przebudowę ww. drogi.  

Pani Skarbnik zaproponowała, żeby w uchwale w punkcie dotyczącym przebudowy drogi 

powiatowej Nr 1254N Tuszewo – Truszczyny – Dębień na odcinku Zwiniarz wykreślić 

sformułowanie „deklarowana” pomoc Gminy Rybno oraz Gminy Grodziczno ponieważ z 

gminami są już podpisane umowy. 

Pan Kłosowski przychylił się do propozycji pani Skarbnik. Wyjaśnił, że projekt uchwały był 

przygotowany wcześniej tj. przed podjęciem przedmiotowych uchwał przez Rady Gmin.  

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Pan Buliński poinformował, że na którymś z posiedzeń Zarządu był zgłoszony wniosek w 

sprawie uregulowania kwestii dotyczącej pasów drogowych po byłych przejazdach 

kolejowych tj. w Lipowcu, Łąkach Bratiańskich oraz w Radomnie. Zapytał czy coś w tej 

sprawie zostało zrobione. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że pasy drogowe po byłych przejazdach kolejowych przejęły 

gminy.  

Pan Buliński stwierdził, że należałoby powyższą kwestię uregulować. 

Pani Stajszczak zapytała jak wygląda kwestia dotycząca wykaszania poboczy przy drogach 

powiatowych. Dodała, że droga wojewódzka nr 538 na odcinku przez las wymaga naprawy. 

Dziury są tam coraz większe. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że ZDP jest w trakcie wykaszania poboczy. Natomiast jeżeli 

chodzi o drogę wojewódzką, dzwonił do obwodu Zarządu Dróg Wojewódzkich w Iławie i 

uzyskał informację iż droga jest właśnie naprawiana.  

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeznaczenia do zbycia w drodze bezprzetargowej w formie darowizny 

nieruchomości gruntowych położonych w Gminie Biskupiec, będących własnością 

powiatu nowomiejskiego.  

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że gmina Biskupiec przeprowadza procedurę zamiany drogi 

powiatowej Biskupiec-Krotoszyny na drogę gminną. Dodała, że działki zostały wycenione na 

kwotę 151 tys. zł. Nadmieniła, że wykaz nieruchomości przeznaczonych do zbycia zostanie 

poddany do publicznej wiadomości na okres 21 dni. Gminie Biskupiec przysługuje 

pierwszeństwo nabycia nieruchomości z uwagi na realizację celu publicznego w zakresie 

zaspokajania zbiorowych potrzeb wspólnoty dotyczących gminnych dróg, ulic, mostów, 

placów oraz organizacji ruchu drogowego. 

 

Ogłoszenie w sprawie wykazu nieruchomości stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie nabycia w formie darowizny nieruchomości gruntowej będącej własnością 

Gminy Nowe Miasto Lubawskie na rzecz Powiatu Nowomiejskiego.  

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że powiat zwrócił się z wnioskiem do Wójta Gminy Nowe 

Miasto Lubawskie w sprawie przekazania części działki Nr 182 w Lekartach na wybudowanie 

zatoki autobusowej w ciągu drogi powiatowej Skarlin-Lekarty-Nowy Dwór Bratiański.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie oddania w najem powierzchni reklamowej na elewacji budynku 

administracyjno-biurowego przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że firma Audiofon złożyła wniosek o wynajem 

powierzchni reklamowej oraz lokalu użytkowego na kolejne pięć lat. 

 

Projekt umowy stanowi załącznik nr 6. 

Wniosek firmy Audiofon stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 10 w budynku 

administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Projekt umowy stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej ds. 

przekazywania mienia Skarbu Państwa Powiatowi Nowomiejskiemu. 
 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że Wojewoda Warmińsko-Mazurski ustalił komisję 

inwentaryzacyjną do spraw przekazywania mienia Skarbu Państwa powiatowi 

nowomiejskiemu, w skład której wchodzą: 

1. Beata Faltynowska – Przewodnicząca 

2. Joanna Derewońko-Milewicz – Członek 

3. Alina Banaszewska – Członek 

4. Bożena Wilga – Członek 

 

Pismo Wojewody Warmińsko-Mazurskiego stanowi załącznik nr 9. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opiniami związków 

zawodowych oraz przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że zarówno uchwała dotycząca regulaminu wynagradzania 

nauczycieli jak i przyznawania nagród dla nauczycieli była poddana konsultacjom 

społecznym oraz konsultacjom ze związkami zawodowymi. Dodała, że 25 maja minął termin 

udzielenia opinii związków zawodowych w sprawie powyższych uchwał, pozytywne opinie 

przesłał tylko Związek Nauczycielstwa Polskiego. Wyjaśniła, że NSZZ „Solidarność” nie 

przesłał opinii w wyznaczonym terminie, w związku z tym uznaje się, że akceptuje uchwały. 

Pani Sekretarz poinformowała, że informacje o zapoznaniu się Zarządu z konsultacjami 

społecznymi powyższych uchwał zostaną dołączone do projektów uchwał i przekazane do 

Biura Rady. 

Opinia ZNP stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opiniami związków 

zawodowych oraz przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 

regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze 

specjalnego funduszu nagród. 

 

Opinia ZNP stanowi załącznik nr 11. 

 

Pan Starosta poprosił panią Orłowską o sporządzenie informacji zbiorczej dotyczącej 

występowania o udzielenie opinii do NSZZ „Solidarność” z uwzględnieniem ilości 

udzielonych opinii przez ww. organizację.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana M. Wodary 

– Dyrektora ZSZ w Kurzętniku w sprawie powołania Wicedyrektora. 

 

Pan Starosta odczytał wniosek pana M. Wodary stanowiący załącznik nr 12. 

Pani Orłowska poinformowała, że pan Wodara wnioskuje o powołanie na stanowisko 

Wicedyrektorów szkoły pani Katarzyny Idźkowskiej oraz pana Krzysztofa Kwiatkowskiego. 

Dodała, że Wicedyrektorzy będą powołani na czas określony od 01.09.2017 r. do 

31.08.2022r. /okres kadencji dyrektora/. 

Pan Buliński zapytał, czy liczba Wicedyrektorów jest uwarunkowana ilością oddziałów w 

szkole. 

Pani Orłowska odpowiedziała, że nie jest to uwarunkowane od ilości oddziałów. 

Poinformowała, że po naborze najprawdopodobniej będzie problem z pomieszczeniem 

wszystkich uczniów w budynku ZSZ w Kurzętniku.  

Pan Buliński zapytał ile jest oddziałów w ZS im. C.K. Norwida oraz w ZSZ w Kurzętniku. 

Pani Orłowska odpowiedziała, że w ZS im. C.K. Norwida jest 16 oddziałów, natomiast w 

ZSZ w Kurzętniku 21 oddziałów. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Powiatowego 

Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że 23.06.2017 r. ukaże się w Gazecie Nowomiejskiej 

ogłoszenie o konkursie. Dodała, że konkurs planowany jest na 18.07.2017 r. Nadmieniła, że w 

ogłoszeniu nie jest uwzględniony punkt dotyczący oświadczenia o dopełnieniu obowiązku, o 

którym mowa w art. 7 ust. 1 i ust. 3 a ustawy z dnia 18 października 2006 r. o ujawnianiu 

informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat 1944-1990 oraz treści tych 

dokumentów /tzw. oświadczenie lustracyjne/, ponieważ takie oświadczenie składają 

kandydaci na dyrektora szkoły publicznej. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Kurzętnik, gmina Kurzętnik. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – Naczelnik Wydziału Architektury i 

Budownictwa/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa usługowa. Dodał, że 

w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem opinii Wydziału Środowiska i 

Rolnictwa, Wydział Architektury i Budownictwa nie składa uwag do uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Opinie Wydziału Architektury i Budownictwa oraz Wydziału Środowiska i Rolnictwa 

stanowią załączniki nr 13 i 14. 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 15. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania miasta 

Nowe Miasto Lubawskie. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że przedłożony projekt dotyczy 28 częściowych zmian 

miejscowego planu. Szczegółowo omówił projektowane przeznaczenie poszczególnych 

terenów. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem opinii 

Wydziału Środowiska i Rolnictwa, Wydział Architektury i Budownictwa nie składa uwag do 

uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Opinie Wydziału Architektury i Budownictwa oraz Wydziału Środowiska i Rolnictwa 

stanowią załączniki nr 16 i 17. 

Wniosek Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowi załącznik nr 18. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Skarlin 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa rekreacji 

indywidualnej, zieleń, rola, drogi wewnętrzne. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji 
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poprzedzonej zasięgnięciem opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa, Wydział Architektury i 

Budownictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Opinie Wydziału Architektury i Budownictwa oraz Wydziału Środowiska i Rolnictwa 

stanowią załączniki nr 19 i 20. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 21. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/  

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

finansowej przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – Kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 22. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu 

nowomiejskiego za I półrocze 2017r. oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej.   

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wystąpieniem 

pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie. 

Pani Skarbnik omówiła wystąpienie pokontrolne, które stanowi załącznik nr 23. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Starosta poinformował, że 11 czerwca br. odbędzie się uroczyste otwarcie hali sportowej 

przy ZSZ w Kurzętniku, natomiast na 14 czerwca planowane jest posiedzenie Zgromadzenia 

Wspólników. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak                                             


